
       

    

SKOLEBESTYRELSESMØDE HAMMERSHØJ SKOLE 

Mødedato Torsdag den 15.12.22 kl. 17.15 – 19.45  

Mødested Hammershøj Skole 

 

Medarbejderrepræsentanter:  

Lotte Wendelboe 

Rikke Richtendorff 

 

Forældrerepræsentanter 

Poul Michael Brixen 

Heidi Vetter 

Torben Spanggaard Frandsen 

Anja Harbo 

Martin Binderup 

Karina Leth 

Anne Cathrine Kudsk Nielsen 

 

Ledelsesrepræsentanter:  

Jesper Hoberg 

Dorthe Klitgaard 

 

Elevrepræsentanter: 

Anna 

Olga 

 

 

Afbud Poul Brixen og Martin Binderup 

Referent Jesper Hoberg 

Referat udsendt 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
Dagsorden  

1. Punkt Meddelelser 17.15 – 17.25 

Ansvarlig Torben 

Sagsfremstilling Orientering om bl.a.: 
 
Velkommen til elevråds-repræsentanterne 
Proces vedr. ny skoleleder - i genopslag. 
Bedsteforældredag. 
Jul på skolen og juleafslutning. 
Nye elever. 
Etc. 
 
 

Arbejdsform Orientering 

Bemærkninger Der har lige været lucia og den 21. skal alle elever i kirke. Den 16.12 er 
der bedsteforældredag – så vi er ved at finde juletraditionerne frem 
igen efter corona. 
 
Til januar starter der 2 i 0. klasse. 
 
Pernille er ved at vende tilbage efter sygdomsperiode. Hun vil i starten 
arbejde i klubben.  
 
 

Beslutning  

 
 

2. Punkt Skolemad 25 min. 17.25 – 17.45 

Ansvarlig JH/DK 

Sagsfremstilling Redegørelse for hvor vi er i processen i forhold til at være klar til at 
levere skolemad. 
 
Sortiment – ønsker i forhold til at skolen elever er mellem 6 o g15 år. 
 
Drøftelse af, hvad en rimelig pris er? 

Arbejdsform Information/drøftelse 

Bemærkninger Dorthe har informeret bestyrelsen omkring skolemad. Vi forventer, at 
der kan tilbydes skolemad først i det nye år. 
Skolemaden skal købes via en app – Kanpla. Der kan købes for 
enkelte dage. 
Bestyrelsen har drøftet prisfastsættelsen. 
 

Beslutning Bestyrelsen har besluttet, at skolemaden skal koste 30 kr. pr. måltid. 

 
 



 
 
Kl. 18.15-18:45 Skolen er vært for at der serveres lidt mad.  

 
 
 
 
 
 

3. Punkt Planlægning af arbejdspunkter til kommende halvår (udover 
årsplanen) 15. min. 17.45 – 18.15 

Ansvarlig Torben/JH 

Sagsfremstilling  

Arbejdsform Drøftelse og beslutning. 

Bemærkninger Bestyrelsen har drøftet årshjulet og dette er tilrettet.  
Årshjulet sendes med referatet ud 
 
 
 

Beslutning  

4. Punkt Økonomi 2023 - 20 min 18.45 – 19.05 

Ansvarlig DK/JH 

Sagsfremstilling Fremstilling af skolens forventede økonomi 2023, efter ny 
tildelingsmodel.  
 
Fra årsskiftet er Hammershøj Skole en del af skolefælleskabet 
Ørum/Hammershøj. Fællesskabets muligheder bør kvalificere skolerne 
både pædagogisk og økonomisk. Bestyrelsen får derfor her mulighed 
for, helt uforpligtende, at komme med input til fremtidige muligheder, 
der bør undersøges. 
 
Endeligt budget foreligger først til februar. 

Arbejdsform Information og drøftelse 

Bemærkninger Fra 1. januar 2023 skal Hammershøj i et skolefællesskab med Ørum 
skole. Det er drøftet, hvad der kunne arbejdes med: 

• Der kunne laves fællesarrangementer for 
medarbejder/forældregrupper fra begge skoler.  

• Der kunne samarbejdes omkring valgfag i 9. klasse. 

• Der er i oplægget omkring skolefællesskaber nævnt, at  der kan 
samarbejdes med mellemformer.   

• Der kan samarbejdes omkring SFO – i dage med få elever. 

• Der kan evt. være samarbejde omkring fag, hvor der kan være 
få lærerkræfter samt vejlederopgaver. 

• Fælles IT-vejledere 

• Skolebestyrelserne kunne mødes og drøfte, hvad der kan 
samarbejdes om. 



 
 
 

5. Punkt Revision af trafikpolitikken og drøftelse af sikker skolevej 25. min. 
10.05 – 19.30 

Ansvarlig  

Sagsfremstilling Vi har tidligere på skoleåret i bestyrelsen drøftet, at trafikpolitikken bør 
revideres og yderligere målrettes netop Hammershøj Skole. Dette 
arbejde indleder vi under dette punkt. 
 
I den sammenhæng drøfter vi også ”sikker skolevej”. Fra tid til anden 
får skolen forældrehenvendelser vedr. manglende fodgængerfelt, 
skolepatrulje, tunnel, fartdæmpning, mv. Hvordan vil bestyrelsen 
forholde sig til disse henvendelser? 
 
 

Arbejdsform Drøftelse og evt. beslutning. 

Bemærkninger Se link til eksisterende trafikpolitik: 
https://hammershojskole.aula.dk/sites/hammershojskole.aula.dk/files/ar
kiv/Download_filer/Trafikpolitik.pdf 
 
Det kunne være interessant, at der blev lavet en trafiktælling.  
Det kan være misvisende, at der er 60 km-skilte lige inden der kommer 
byzone, og mange tror at der også er 60 km. zone indenfor bygrænsen.  
Skolebestyrelsen og skolen har tidligere været i dialog med politiet, de 
har begrundelser for, at der ikke kan etableres vejbump mv.  
 
Torben kontakter Dorte Hansen om der er nyt ift. trafiknedsættende 
foranstaltninger. 
 
 
 
 
 

Beslutning Torben laver udkast til ny trafikpolitik, og punktet skal på næste 
bestyrelsesmøde. 

 
 

 
 

• Måske kunne indkøb gøres billigere, hvis der købes større 
partier. 

• Lejrskoler 
Jesper og Dorthe har endvidere orienteret om skolens tildeling samt 
om resultat af første udkast til skolens budget for 2023. 
 

Beslutning  

https://hammershojskole.aula.dk/sites/hammershojskole.aula.dk/files/arkiv/Download_filer/Trafikpolitik.pdf
https://hammershojskole.aula.dk/sites/hammershojskole.aula.dk/files/arkiv/Download_filer/Trafikpolitik.pdf


 

7. Punkt Punkter der venter 

Ansvarlig Alle 

Sagsfremstilling  
- Arbejde med ordensregler 
- Revision af trafikpolitik mv. 
- Revision af princip for grænseoverskridende adfærd 
- Velkomstfolder 
- Skolemad – pris 
 

Arbejdsform  

Bemærkninger  

Beslutning  

 
 
M.v.h. 
 
Jesper Hoberg 
 

6. Punkt Hvad rør sig? 19.30 – 19.40  

Ansvarlig Alle: 
 

Sagsfremstilling Punktet ”Hvad rør sig” er et fast punkt på dagsordenen. Formålet med 
punktet er at sikre ”et rum” for, at alle bestyrelsesmedlemmer kan 
sætte ord på de signaler og input, de siden sidst har opfanget ift. 
skolen.  
 
Punktet er ikke et diskussionspunkt men en mulighed for: 
 

- At skoleledelsen kan besvare konkrete spørgsmål, og få hjælp 
til at styrke ledelsens eksterne kommunikation om konkrete 
forhold. 

- At bestyrelsen kan beslutte at dagsordensætte et aktuelt og 
relevant tema på et kommende bestyrelsesmøde. 

Arbejdsform Drøftelse 

Bemærkninger Der er forældrefortællinger om klasser, som er meget udfordret.  
 
Næste bestyrelsesmøde afholdes mandag den 6. februar 2023. 
 
 
 

Beslutning  


